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Zápis ze zasedání Rady sportu UK ze dne 17. 2. 2021 
 
 
Zasedání proběhlo on-line formou v aplikaci MS-Teams.  
 
Přítomni:
doc. PhDr. Miroslav Petr, Ph.D. 
Mgr. Radek Jenček 
Mgr. Vratislav Chvátal 
Mgr. Filip Hruša 
Mgr. Martin Červený 
PaedDr. Hana Milerová 
PaedDr. Ladislav Pokorný 
Mgr. Tomáš Jaroš  
Mgr. Jiří Bezouška 
Mgr. et Mgr. Lukáš Frantál 

Sekretář RS Ing. et Mgr. Miloš Fiala, Ph.D. 
 
Omluveni:  
PaedDr. Josef Marcoň 
 
Hosté: 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
Mgr. Tomáš Macas, Ph.D. 
 

 
RS byla schopná usnášet se ve všech projednávaných bodech. 
 
PROGRAM: 

1) Sdělení hosta Mgr. Tomáše Macase k založení univerzitního týmu veslování 
2) Projekt UNIS – aktuální informace (prof. Zahálka) 
3) Zpráva čerpání za rok 2020 (poklad viz příloha) 
4) Návrh rozpočtu na 2021 (poklad viz příloha) 
5) Různé (rektorský sportovní den, univerzitní ligy apod.) 

1. Sdělení hosta Dr. Tomáše Macase k založení univerzitního týmu veslování 
 
Mgr. Macas informoval o záměru založení klubu veslování UK, zdůraznil podporu zájmových 
aktivit studentů, propagaci UK i možnou provázanost na výuku. Aktivita jde v souladu se 
zájmem svazu veslování. Byla diskutována právní forma zřízení spolku, záměr vzniku na 
celouniverzitním půdorysu a otázky zázemí pro sportování. 
 
RS podporuje vznik klubu a přeje kolegovi Macasovi při této činnosti hodně úspěchů.    
 

2. Projekt UNIS – aktuální informace 
 
Koordinátor projektu UNIS při UK prof. Zahálka informoval o aktuálním dění. Diskutován 
byl výběr studentů do projektu, připravované úkoly a komunikace se studenty.  
 
RS vzala informace o projektu UNIS na vědomí.  
 

3. Čerpání rozpočtu za rok 2020 
 
 Ing. Fiala předložil zprávu o čerpání za rok 2020, která byl v předstihu rozeslána členům RS. 

Proběhla krátká diskuze nad jednotlivými položkami čerpání. Mgr. Bezouška požádal o 
předložení seznamu úspěšných studentů na AM a AH, kterým bylo vyplaceno stipendium. 
Ing. Fiala zašle seznam všem členům RS.  
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4. Návrh rozpočtu na rok 2021 
 
Ing. Fiala vypracoval návrh rozpočtu na rok 2021, který kopíruje rozpočet z roku 2020 (tj. 1 
586 tis Kč). Doc. Petr zašle návrh rozpočtu kvestorovi UK.  
 

5. Různé 
 
V rámci tohoto bodu se diskutovala příprava univerzitních lig ze strany ČAUS, akademický 
hokej a další. Byl navržen termín dalšího zasedání RS na 21. 4. 2021 
 
 
 

 
V Praze dne 17. 2. 2021 
 
Zapsal: Miroslav Petr 
 
 
 


